

Brennevinsbua

Brennevinsbua er oppført 1870-80 årene på Vågsodden, Hamnøya ca. 2,2 km vest for bygdetunet (øya rett over Vevelstadsundet). Bygningen er den mest autentiske på bygdetunet og ble flyttet hit på 1990-tallet. Den har original ytterkledning og innredning fra den gangen boden var i drift.

Handelsmannen, Hans Lund, hadde en antatt omsetning på hele 800 liter brennevin per år. Lisensen opphørte imidlertid i 1892, kort etterpå ble brennevinstua nedlagt og brukt som uthus.

The liquor booth was built between 1870-1880 on Vågsodden, Hamnøya (island just across Vevelstad sound). The building is the most authentic at the museum and was moved here in the 1990s. It has original outer timbers and interior design from the time the booth was operational. The merchant, Hans Lund, had an estimated turnover of a total of 800 liters of spirits per year. Licence expired however in 1892, and shortly after the liquor booth closed and was used as an outbuilding.

Der Branntweinladen wurde in den 1870-80er Jahren in Vågsodden, Hamnøya gebaut (Hamnøya ist die Insel direkt gegenüber). Das Gebäude ist das ursprünglichste im Museum und wurde in den 1990er Jahren hierher umgesetzt. Die Aussenverkleidung und Einrichtung stammen aus der Zeit als der Laden in Betrieb war. Hier wurde hauptsächlich Schnaps und Brot verkauft. Der Kaufmann, Hans Lund, hatte einen Umsatz von bis zu 800 Litern Schnaps im Jahr. Allerdings lief seine Lizenz zum Alkoholverkauf 1892 aus und kurze Zeit später wurde der Laden geschlossen und das Gebäude als Schuppen genutzt.



Foto: Vevelstad Historielag



Foto: Utstilling/Exhibition